
 

 

Ηράκλειο, 12 Ιουνίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

 

 

Θέμα: Αντιδράσεις για τη φημολογούμενη κατάργηση της ΕΥΔΕ 

Τις τελευταίες ημέρες φουντώνουν οι φήμες για την κατάργηση της Ειδικής Υπηρεσίας 

Δημοσίων Έργων (ΕΥΔΕ) Κρήτης και Δωδεκανήσου, μαζί πιθανότατα και με άλλες 

υπηρεσίες και ΕΥΔΕ σε όλη τη χώρα, με τους εργαζόμενους πανελλαδικά να 

βρίσκονται σε εγρήγορση, αλλά και ετοιμότητα για έναν σκληρό αγώνα με την 

κυβέρνηση. 

Να σημειωθεί ότι μια τέτοια εξέλιξη θα επιφέρει προβλήματα στην υλοποίηση των 

έργων, στη διαφάνεια, την επάρκεια, στο χάσιμο του δημόσιου χαρακτήρα και επίσης 

στη πρόκληση μεγάλης ανασφάλειας στις εργασιακές σχέσεις του προσωπικού. 

 

Ερωτάτε ο κ. Υπουργούς: 

Ποιες είναι οι προθέσεις του Υπουργού και γιατί μεθοδεύεται η κατάργηση της ΕΥΔΕ; 

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Γεώργιος Λογιάδης 
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